
 

Verslag klankbordgroep gebiedsontwikkeling omgeving Hamelspoel 
 
Datum:   12 maart 2025 
Locatie en tijdstip: Herpen in Woord en Beeld, 20.00 uur 
Aanwezig:   

Hans van der Linden (Herpen in Woord en Beeld) 
Gerrie Kessels (Hengelsportvereniging ’t Sluiske) 
Diederik Bijvoet (Inwoner Overlangel) 
Adri de Koning en Josien Fraats (Aanwonend) 
Rom van Drongelen (Inwoner Herpen) 
Bert Zonnenberg (Aanwonend, agrariër) 
Peter van Iperen (ZLTO afd. Oss-Den Bosch) 
Sander Uijl (Smals) 
Marloes Herms (Smals) 

Afwezig: 
Bart Nootebos (Eelerwoude, namens Smals) 
Peter van Hoogen (Natuur in de Streek) 
Frank van Dorst (IVN Oss) 

 
Opening 

• Marloes heet alle aanwezigen welkom. Peter van Iperen (ZLTO) is voor het eerst 
aanwezig. Er volgt een korte voorstelronde. 

 
Besproken punten 

• Geen opmerkingen op voorgaande verslaglegging. Wel wordt nog even teruggekomen op 
het niet meer deelnemen van de dorpsraad, hierover blijven de meningen verdeeld. 

• De nieuwsflits van Smals is goed ontvangen. Ook al is er niet altijd veel te melden, blijft 
dit een goed middel om de omgeving tussentijds op de hoogte te houden. 

• Over de beoogde depotlocatie kan helaas nog niets worden gedeeld zolang gesprekken 
lopen. Smals is positief dat op afzienbare termijn duidelijkheid kan worden gegeven. 

• De bijeenkomst op 29 januari met de raadsleden was positief, al viel de opkomst met 
slechts drie partijen enigszins tegen. Aan de hand van een presentatie was het een 
constructief open gesprek. De presentatie is terug te vinden op onze website. 

• Ingenieursbureau Tauw is gestart met een geohydrologische analyse. Dit onderzoek 
moet inzicht geven in de mogelijke effecten op grondwater en de waterhuishouding in 
de omgeving. De eerste tussentijdse resultaten worden in april verwacht. 

• Op 11 februari heeft een integraal overleg met het waterschap plaatsgevonden, waarin 
het projectvoornemen vanuit verschillende invalshoeken is beschouwd. Voornaamste 
onderwerpen waren de waterhuishouding, waterkwaliteit, slib in de Hamelspoel, 
onttrekking/lozing van water tijdens werkzaamheden en de fasering. 

• De visvereniging heeft over twee weken een overleg met het waterschap, de gemeente 
is daar ook bij aanwezig. De vraag is in hoeverre de plannen van Smals hier aan bod 
zullen komen. 



 

• Ook komt het nieuwe peilbesluit aan de orde, waarin het waterpeil met 30cm omhoog 
zou gaan. Smals zoekt uit wat de formele status hiervan is. Het zou goed zijn als 
waterschap een toelichting kan geven op haar toekomstplannen in het gebied (o.a. 
peilbesluit, EVZ, enz.). 

• Op 12 maart heeft het tweemaandelijkse overleg met bevoegd gezag (gemeente, 
provincie en waterschap) plaatsgevonden waarin de stand van zaken m.b.t. ontwerp en 
onderzoeken verder is besproken. Smals werkt aan een concreter uitgewerkt plan om 
voor te leggen bij de intaketafel van de gemeente. Een volgende stap is het opstellen van 
een Notitie Reikwijdte en Detailniveau (NRD) ter voorbereiding op een milieueffect- 
rapportage (m.e.r). 

• Op maandag 17 maart zal er een ecoloog in het gebied rondlopen om een ecologische 
quickscan uit te voeren. 

• Over de afgelopen tijd zijn er geen bijzonderheden uit de omgeving te melden.  
• De volgende informatiebijeenkomst is het vooral belangrijk zoveel mogelijk duidelijkheid 

te geven over zowel de uitvoering als het eindbeeld. Zoals het er nu uitziet zal de 
bijeenkomst eind mei, begin juni gepland worden.   

• Er wordt nog over de opzet van de avond nagedacht. Van belang is het proces en de 
afwegingen te laten zien hoe tot een ontwerp is gekomen. Geef de zorgen die er zijn een 
plek, zoals de verkeersbewegingen, waterkwaliteit, geluid enz. Maak het visueel en zet 
weer een dagvoorzitter in die zorgt voor een goed verloop (geen stemming en dergelijke). 
De bijeenkomst over de verbreding van de A50 was een soort informatiemarkt in plaats 
van een plenaire bijeenkomst. 

• Er is enige discussie over welke invloed er nog is op het ontwerp en of de 
klankbordleden aan de voorkant al meer te zien krijgen. Smals werkt momenteel toe 
naar een vergunbaar ontwerp dat op voldoende draagvlak moet kunnen rekenen. Daarin 
moeten afwegingen worden gemaakt in soms tegenstrijdige belangen (onderwerp van 
gesprek is bijvoorbeeld de erfdijk). Met de informatie die over het afgelopen jaar is 
opgehaald, is er volgens Smals een goede basis om naar een voorkeursvariant toe te 
werken die op details nog verbeterd kan worden, maar waarvan de contouren 
grotendeels staan. De klankbordgroep zal, zoals in het eerste overleg besproken, op de 
hoogte worden gehouden over het proces en hoe tot bepaalde keuzes is gekomen. Een 
uiteindelijke ontwerpschets zal echter tijdens een openbare bijeenkomst worden 
getoond. Om bepaalde mensen eerder te informeren dan andere lijkt onwenselijk. 

• De volgende klankbordbijeenkomst wordt gepland op 14 mei 20.00 uur voorafgaand aan 
de informatieavond. Daarin worden de klankbordleden weer bijgepraat over de laatste 
ontwikkelingen. 

Iedereen wordt hartelijk bedankt voor haar aanwezigheid. 

 


